
Varför flytta till Båstad? 

Båstad växer så det knakar – inte bara sommargäster i 
nybyggda husen 

Efter drygt 25 års stagnation växer Båstads folkmängd. 
I en del nya och exklusiva bostäder dominerar 
visserligen sommargästerna. Men på andra håll är det 
såväl Båstadbor som inflyttare från andra kommuner 
som bosätter sig. 

I många år stod Båstads befolkning och stampade på 
drygt 14 000 invånare. Politiskt ville man ha inflyttning, 
gärna av barnfamiljer, men inget hände. I dag är det 
annorlunda. Sedan ett par år har det tagit bra fart och 
de kommande åren spås en kraftig folkökning till följd 
av stor inflyttning. 

En av ortens mäklare, också är engagerad i styrelsen 
för Båstad turism och näringsliv, ser urbaniseringen och 
de större städernas problem som en väg till framgång 
för Bjäre. 

– Arrangemangen med tennis, SM i cykel och 
landslagets träningsläger är jätteviktiga för Båstad som 
destination. Men vi vill ju också att folk ska vilja bo här, 
säger han och menar att Båstad har de större 
städernas fördelar, men inte deras problem. 

– Jag möter familjer från Malmö som väljer Båstad för 
att man vill ha det lugnare. 

Han talar också om bra kommunikationer, tryggheten 
och en befolkning som välkomnar nya människor. 


